

台州伊瑞模具有限公司位于世界闻名的中国模具之乡—浙江台州。是中国模具工业协会团体会员单位，是一家专业设计和制造各类塑料模具的厂家，2010通过ISO9001-2008质量管理体系认证，2010年被评为中国诚信经营示范单位。主导产品是汽车内外饰件、灯具模具、家电及日用品模具、塑料管道配件模具。也同时从事各种汽车零部件检具、夹具及金属、塑料制品的设计和制造。其新开发的电器管件模具制造能力和技术处国内领先水平，其汽车模具为宝马、福特原装车厂制作模具。

伊瑞模具有限公司致力于将先进的信息技术和管理方法与中国台州地区的模具产业优势及传统相结合，创造出全球化时代下的模具企业核心竞争力。公司占地面积5000平方米，生产车间3000平方米。拥有先进的CAD/CAE/CAM系统、各种高精度专业加工设备和检测、试模设备。

秉承“为客户创造价值、与伙伴共同成长”的经营理念，伊瑞模具创造了自己的工作原则和方法：

- 回顾 (Review)：在不断地审视和比较中发现持续改进的办法；
- 回应 (Response)：及时充分地回应内外要求并超越客户的期望；
- 重组 (Recombine)：依照效率最大化原则，跨时空重组生产经营资源；
- 核查 (Recheck)：关注每一个步骤和细节，寻求过程完美；
- 结果 (Result)：用工作结果检验我们的工作态度和能能力。

我们的管理和技术团队都具备十多年积累的模具及塑料制品行业的专业经验。具有丰富的模具设计、工艺管理、项目管理能力。伊瑞模具通过全面实行ISO9001-2008质量管理，建立了完善的质量控制体系和售后服务跟踪体系。在整个设计、制造过程中还使用了ERP技术，确保各项目节点处于系统严密的管控之中。有效的保证订单进度按项目计划有序进行。

经过不断努力，模具出口远销到荷兰、法国、西班牙、意大利、南非、尼日利亚、巴西、阿根廷、智利等国家。

前进中的伊瑞模具竭诚为国内外新老客户提供优质的产品和服务。热忱欢迎海内外客商、各界朋友与我们建立广泛的合作关系，携手共创美好的明天！

Taizhou e-Rex Mold Co., Ltd. is located in the world-famous "China Mould Town" - Taizhou of Zhejiang. We are one of the members of CDMIA (China Die & Mould Industry Association), specializing in designing and manufacturing all kinds of plastic moulds. We attained ISO9000:2008 International Quality Management System Certification in 2010, and have been evaluated as one of the Chinese Faithful Demonstration Enterprises.

Our leading products are automotive interior and exterior accessories, lamp dies, home appliance and commodity moulds and plastic pipe fitting moulds. We are also engaged in all kinds of auto part checking tools and jigs, as well as the design and manufacture of plastic products. Our manufacturing capability and technology of newly developed electrofusion fitting moulds are in the domestic leading position. We also manufacture automobile moulds for BMW, Ford and other brands.

Depending on our advanced technology and management and China Huangyan's mould industrial advantages and tradition, E-REX Mold Co., Ltd. has created the core competitive force of mould enterprises in globalization age. Our corporation covers an area of 5000 square meters, and our workshops and storerooms cover an area of 3000 square meters. Our company has advanced CAD/CAE/CAM systems and precise processing, detection and mold trial equipment.

E-REX takes the philosophy of "Creating value for customers, Growing up with partners", and we have created our own working principles and strategies.

Review: Find out improving approaches through constantly comparing and auditing.

Response: timely and fully respond to internal and external requirements and do our best to exceed customers' expectation.

Recombine: Maximize efficiency, recombine production and management, resource over time-space's limitation.

Recheck: Take care of every step and detail, seek for perfect procedures.

Result: Examine our work attitude and ability by results

We have a group of personnel with more than 10 years of professional experience in designing and manufacturing moulds, as well as strong capability of process management and project management. e-Rex Mould has set up an excellent quality control and service tracking system. We have used ERP technology during the design and manufacture, to ensure that the project node can be closely monitored and the order schedule can be put into a safe state according to project plans.

With constant effort, our moulds are exported to clients in the Netherlands, France, Spain, Italy, South Africa, Nigeria, Brazil, Argentina, Chile and other countries and regions.

We will wholeheartedly serve new and old customers at home and abroad. We zealously hope that we can cooperate with domestic and overseas clients and build comprehensive relationship with them for a better tomorrow.

>> [Http://www.e-rexmould.com](http://www.e-rexmould.com)



M
e-Rex

本公司已通过ISO:9001:2008质量管理体系认证

台州伊瑞模具有限公司
TAIZHOU E-REX MOULD CO., LTD.

